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Abstract (en)
The invention relates to a method and an arrangement for breaking up brittle material which is initially broken up in a roller mill using high pressure
and forming agglomerates, then experiences a treatment in order to disintegrate agglomerates and is subsequently graded on a sieve grader,
the oversized particles being fed back to the roller mill and the portion of the product which grades the sieve grader being fed to a circulating mill
arrangement. Such a method is characterised by an evened-out milling operation in both breaking-up stages, requires a lower energy consumption
for the conveying of the material for milling from the first to the second breaking-up stage and thus permits a relatively large spatial distance between
the two breaking-up stages.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren sowie eine Anlage zur Zerkleinerung von sprödem Mahlgut, das zunächst in einer Walzenmühle (4) unter
Anwendung hohen Druckes und Bildung von Agglomeraten zerkleinert wird, dann eine Behandlung zur Auflösung von Agglomeraten erfährt
und hiernach auf einem Siebklassierer rer (6) klassiert wird, wobei das Überkorn zurück zur Walzenmühle geführt und der den Siebklassierer
(6) klassierende Anteil (4) des Produktes einer Umlaufmahlanlage (10) zugeleitet wird. Ein derartiges Verfahren zeichnet sich durch einen
vergleichmäßigten Mahlbetrieb in beiden Zerkleinerungsstufen aus, erfordert einen geringen Energieverbrauch für die Förderung des Mahlgutes von
der ersten zur zweiten Zerkleinerungsstufe und ermöglicht damit eine größere räumliche Entfernung zwischen den beiden Zerkleinerungsstufen.
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